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1. Godkendelse af referat 

Ad. 1 Godkendt ved sidste møde  

Kort drøftelse af situationen omkring aflysning af den integrerede brugerbefordring og sne 

lige pt. Forældrene synes, det er rigtig rart, at det bliver meldt ud dagen i forvejen. Så har 

man mulighed for at arrangere pasning og behøver ikke stå endnu tidligere op for at være 

klar. 

 

2. En drøftelse af forårets arrangementer efterfulgt af en beslutning som kan meldes ud til alle forældre 

og til personale 
 

a. Årsfest 

b. Lejrskole 

c. Brobygning 

d. Praktikker 

e. Åben skole 

Ad. 2a  

Skolebestyrelsen bakker op om, at Årsfesten bliver anderledes i år. Corona retningslinjerne 

skal overholdes. Under de omstændigheder der er lige nu, så kan vi ikke blande eleverne på 

tværs, eller invitere forældrene som vi plejer. Forslag om at bruge ugerne som emneuger, 

hvor der kunne udarbejdes produkter (film), som kan sendes med børnene hjem, så de kan 

vise det til forældrene. Lærere og pædagoger har mulighed for at holde skypemøde torsdag 

eller fredag inden vinterferien, hvorefter de kommer med et udspil. 

Ad. 2b  

Skolebestyrelsen bakker op om, at lejrskole i traditionel forstand ikke er mulig. Forslag om 

at lave en lokal lejrskole med overnatning på skolen, hvis retningslinjerne tillader det, og så 

tage på ture ud af huset, bruge bålhytten etc.  

Ad. 2c 

Skolebestyrelsen bakker op om, at det er vanskeligt med brobygning, 

ungdomsuddannelserne er lukket ned. Almenskolerne har haft online brobygning. Vi 

foreslår fra skolen, at det bliver meget håndholdt i forhold til de enkelte elever, så 

overgangen bliver så god som muligt. 
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Ad. 2d 

Praktikker er vi fortsat nødt til at skubbe, det er vanskeligt at overholde retningslinjerne, når 

de er ude i praktik. Vi kan heller ikke have eleverne i praktik internt i huset, da vi ikke må 

blande eleverne. 

Ad. 2e  

Kulturinstitutionerne er lukket ned, så vi har ikke mulighed for at bruge dem, som vi plejer i 

åben skole. Vi benytter fortsat køkkenet i Østermarie (hos Sussie) til madkundskab, hvor 

retningslinjerne kan overholdes. 
 

 

3. Orientering fra skolen  

a. Børn 

i. Magtanvendelse 

ii. Fravær 

b. Personale 

i. Sygefravær 

ii. Voldsindberetninger 

c. Økonomi 

i. Status 

Ad. 3a  

Ingen magtanvendelser 

Ganske få elever har en del fravær, vi arbejder tæt sammen med familierne. 

Ad. 3b 

To pædagoger er afskediget. Vi har pt en medarbejder, som er sygemeldt. To lærere er 

stoppet. Der er ikke ansat nye. 

Ingen voldsindberetninger. 

Ad. 3c 

Lise orienterer om, at der ikke er udsendt budget til dette møde. Vi forventer at overføre et 

overskud, der skal bruges til tilpasning i forhold til personalebehov, samt til aktiviteter som 

har været udsat.  

Lise orienterer om vores overvejelser i forhold til at ansætte en ergoterapeut, da det er nogle 

af disse kompetencer, vi ofte mangler til mange elever. Vi har fremadrettet budgetteret med 

lønningen. 

 

4. Kommunikation på AULA  

Ad. 4 

Skal vi have nogle klarere retningslinjer for kommunikationen på Aula?  

Vi har drøftet kommunikationen på Aula. Hvordan bruger vi Aula? 

Det er vigtigt, at der bliver skrevet enkeltvis til forældrene fra skolens side, så man sikrer, at 

beskeden kun kommer til den relevante forældre. 

Bibi undersøger, om Aula har en vejledning med gode råd til forældre. Forældre kan gå ind 

på Aulainfo.dk https://aulainfo.dk/ , hvor der gives gode råd til forældre omkring brugen af 

Aula https://aulainfo.dk/guide-til-foraeldre-og-elever/  

    

https://aulainfo.dk/
https://aulainfo.dk/guide-til-foraeldre-og-elever/
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5. Orientering fra formanden 

Ad. 5 

Ingen henvendelser 

 

6. Orientering fra LEV 

Ad. 6 

Intet nyt 

 

7. Høringssager 
 

a. Ferieplan (er udsendt tidligere) 

Ad. 7 

Skolebestyrelsen tager ferieplanen til efterretning.   

 

8. Evt. 

Ad. 8 

Ingen punkter 

 
 

 


